
Ministar  Radovan  Fuchs  na  obilježavanju  15  godina  rada  Centara

izvrsnosti,  pohvalio  ulaganja  Varaždinske  županije  u  sustav

obrazovanja

29.10.2022.

Povodom  obilježavanja  15.  obljetnice  rada  Centara  izvrsnosti  Varaždinske  županije,

Varaždinsku županiju posjetio je ministar znanosti  i  obrazovanja u Vladi  RH prof.dr.sc.

Radovan  Fuchs  koji  je  u  pratnji  župana  Anđelka  Stričaka,  njegove  zamjenice  Silvije

Zagorec, gradonačelnika Varaždina dr.sc. Nevena Bosilja, pročelnika Upravnog odjela za

prosvjetu,  kulturu i  sport  dr.sc.  Miroslava Huđeka te  voditeljA Centara izvrsnosti,  kao i

ravnateljA Srednjih škola-sjedišta Centara  obišao  sjedište Centra izvrsnosti za kemiju u

Graditeljskoj,  prirodoslovnoj  i  rudarskoj  školi  Varaždin  te  sjedište  Centra  izvrsnosti  za

matematiku u Strojarsko prometnoj školi kao i sjedište Centara izvrsnosti za astronomiju,

hrvatski jezik, robotiku i fiziku u Elektrostrojarskoj školi Varaždin.

Ministar  Fuchs  je  uputio  čestitke  povodom  ovog  vrijednog  jubileja  te  je  tom  prilikom

naznačio kako je na dužnosnicima da mladim i talentiranim ljudima omoguće sve kako bi

mogli raditi ono za što su sposobni te da im se pruži adekvatna potpora u stjecanju znanja.



- Fasciniran sam s brojem zlatnih, srebrnih i brončanih medalja koje su učenici, koji su

pohađali tečajeve u ovom Centru izvrsnosti osvojili na svjetskim, europskim i nacionalnim

natjecanjima te čestitam i samom Centru na tome. Ono što me veseli je da smo dobili i prvi

podzakonski akt koji se odnosi na nadarene učenike. Naime, prekjučer su izašle smjernice

o radu s nadarenim učenicima i to je nešto što je falilo zadnjih 30-ak godina. Nakon toga

ide i Radni pravilnik o radu s nadarenim učenicima jer dugo godina zapostavljao se upravo

taj  segment  rada  s  učenicima  s  posebnim  potrebama.  Među  učenike  s  posebnim

potrebama  spadaju  oni  koji  su  posebno  nadareni  pa  prema  tome  je  trebalo  ta  dva

segmenta urediti  i  na neki način smo to učinili  i  činimo zakonodavno. Povjerenstvo za

izradu  pravilnika,  u  kojem  su  i  predstavnici  Varaždinske  županije  kreće  od  sljedeće

nedjelje  ili  tjedan iza,  s  radom- rekao je  ministar  Fuchs te  istaknuo kako je  definitivni

prioritet ove Vlade ulaganje u obrazovanje.

Župan Anđelko Stričak je u svom obraćanju rekao  kako su Centri izvrsnosti formirani zato

da bi njihovi učenici mogli dobiti koju informaciju više i baviti se onime što vole i žele.

-Naravno da je za to trebala jedna logistička i infrastrukturna podrška. Upravo zahvaljujući

Upravnom odjelu za prosvjetu,  kulturu i  sport,  pročelniku Huđeku i  našim ravnateljima,

profesorima i  voditeljima svih Centara izvrsnosti  u tome smo uspjeli.  A da smo uspjeli

govore  nam  sve  ove  silne  medalje  koje  naši  učenici  i  njihovi  mentori  osvajaju  na

međunarodnim i  svjetskim natjecanjima -  rekao je  župan Stričak i  dodao kako učenici

moraju biti upoznati sa svjetskim zbivanjima, biti u korak s tehnologijom.

Iskoristio je priliku te pojasnio kako je ove godine Varaždinska županija pokrenula novi

projekt "Dizel", a kojim sve škole na području Varaždinske županije pripremaju određeni

vid proizvodnje vlastite energije.

- Zasad 40 posto naših škola to ima, a ove godine potpisali smo ugovor s Ministarstvom

regionalnog razvoja i fondova Europske unije za njih još 12 te pripremamo još 10 novih

škola, jer kao što vidimo to je danas potreba - izjavio je župan.

Pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. Miroslava Huđek je nakon

petnaest godina , kako je rekao, ponosan i sretan radom i aktivnostima Centara izvrsnosti.



-Centri  izvrsnosti,  kao  i  još  nekoliko  programa,  nama kao  Varaždinskoj  županiji  i  kao

obrazovnom sustavu Varaždinske županije dali su stratešku prednost u odnosu na druge.

Svaka  sredina  mora  imati  sposobnost  stvarati,  zadržavati  i  privući  talente.  U  ovih  15

godina mi smo pokazali da možemo stvarati talente- zaključio je pročelnik Huđek.

Župan  je  u  pratnji  suradnika  obišao  sve  Centre  izvrsnosti,  susreo  se  sa  voditeljima  i

polaznicima te im je obećao daljnju podršku u radu.








































